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Får vi ta tillfället att under ”Öppet Forum”-rubriken informera Energimyndigheten om Perstorps syn i 
pågående frågor runt styrning/beskattning av biodrivmedel.  Bifogade dokument distribuerades till 
representanter för regeringen tidigare i år och pekar på problem under tre tidshorisonter 
 

1) Kort horisont. Nuvarande undantagsmodell fram till senast 2018 måste göras mer 
rättvisande mellan olika biodrivmedel och ha ett snabbare mätförfarande.  

2) Ett nytt EU-kompatibelt stödsystem från 2018 riskerar att slå undan benen för inhemska rena 
biodrivmedel om den rådande kvotpliktsdiskussionen vinner gehör. En kvot kan bara 
uppfyllas av oljebolag och alla tillverkare och distributörer av rena biodrivmedel reduceras då 
till underleverantörer till dessa i konkurrens med utländska komponenttillverkare. Perstorp 
förordar ett system likt det norska, där rena biodrivmedel över en omsättningsnivå 
skattemässigt undantas. 

3) Från 2020 skall RED på Europa-nivå förnyas. Här måste Sverige verka för att 
hållbara  europeiska grödebaserade råvaror såsom raps och vete fortsatt få finnas kvar, och 
att nuvarande regler för konkurrensneutralitet arbetas om så att CO2-avgifter inte blir ett 
hinder för utveckling av biodrivmedel 
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